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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych 
i Leśnictwa (nr 39)

Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi (nr 61)
11 października 2012 r.
Komisje: Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych i Leśnictwa oraz Rolnic-
twa i Rozwoju Wsi, obradujące pod przewodnictwem posła Krzysztofa Jurgiela 
(PiS), przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi, zrealizowały nastę-
pujący porządek dzienny:

– uzupełnienie składu podkomisji nadzwyczajnej do rozpatrzenia przed-
stawionego przez Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej projektu ustawy 
o nasiennictwie (druk nr 176).

W posiedzeniu udział wzięła Katarzyna Pastorczyk główny specjalista w Kancelarii Prezydenta Rze-
czypospolitej Polskiej.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Krystyna Pająk, Danuta Winiarczyk, 
Bogusława Kram, Piotr Wołejko – z sekretariatów Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):

Otwieram wspólne posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz Komisji Ochrony 
Środowiska, Zasobów Naturalnych i Leśnictwa. Witam przybyłych gości. Stwierdzam 
kworum.
W porządku dziennym dzisiejszego posiedzenia mamy jeden punkt – uzupełnienie 

składu podkomisji nadzwyczajnej do rozpatrzenia przedstawionego przez Prezydenta 
Rzeczypospolitej Polskiej projektu ustawy o nasiennictwie. Przypominam, że Komisje 
w dniu 14 czerwca powołały podkomisję w składzie: Tadeusz Arkit, Dariusz Bąk, Teresa 
Hoppe, Stanisław Kalemba, Leszek Korzeniowski, Dorota Niedziela, Cezary Olejniczak, 
Anna Paluch, Andrzej Piątak, Jarosław Żaczek. W dniu 31 lipca Stanisław Kalemba 
został odwołany ze składu podkomisji. W tej sytuacji Komisje powinny dokonać uzupeł-
nienia składu.
Jest propozycja, by w miejsce Stanisława Kalemby powołać posła Mirosława Mali-

szewskiego. Czy jest sprzeciw wobec tej propozycji? Nie widzę.
Informuję, że Komisje uzupełniły skład podkomisji. Wobec wyczerpania porządku 

zamykam posiedzenie. Dziękuję.


